



Online Udvalgmøde onsdag den 4. september 2024 kl. 19.00-21.30.

I DGI Sydvest krocket-udvalg.

Deltagere: Christian Jacobsen (CJ), Steen S. Hansen (SH), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP), Anne-Marie Lambertsen (AML), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA), Jens-Jørgen Onsberg (JO), Frede Rasmussen (FR), Aase Jacobsen (AJ)

Afbud: AJ

Ordstyrer (OS): RS

Referent: JO

Pk-t.nr.	Punkt-indhold	Referat	Ansvarlig
1	Kommentarer fra klubberne til referat fra sidste møde?	Intet.	CJ
2	Akutte punkter til dagsorden. KL ønsker at ændre "akutte".	Akutte erstattes af "tilføjelser til dagsordenen".	RS KL
3	Godkendelse af dagsorden	Godkendt	RS
4	Siden sidst – runde	De gamle buer er erstattet af nye, hvilket har medført at vores trailer er blevet meget lettere og kan rumme mere.(CJ)- Vores forretningsorden skal opdateres på hjemmesiden.(FR). Vorbasse har haft flere besøg af evt. kommende spillere. De har også inviteret til yderligere et stævne i efteråret. Fanø: Der er arrangeret et arrangement for skoleelever. (FR) har konstateret en fejl i stævneplan, der drejer sig om, om nogen kan se et behov for andre specialpujer udover "Finalepuljer" og Returkamp-puljer"; har man opdaget flere fejl – meld ind. Ny version forventes i foråret.	Alle

5	<p>Økonomi – opstart overvejelser budget 2025. Opdateret procedure til ansøgning af udviklingspuljen vedhæftet.</p>	<p>Budget skal indsendes efter årsmødet, altså til december. Ift. sidste budget er turneringerne indbragt ca. 1500 kr mere. Vores samlede overskud er pt. 19.700 kr. Økonomien ift. turneringer skifter forbavsende meget fra år til år – OBS ved budgetlægning. "Ansøgning udviklingspuljen" godkendt med mindre rettelse. Der er foreløbig i år bevilget til arrangementer i Tistrup og Vesterhede.</p>	<p>RS SH / CJ</p>
6	<p>Nyt fra Idrætsledelsen. – Herunder: Er der nyt om Landsstævne?</p>	<p>Skriftligt referat fra fællesmøde med de øvrige kuglespil er endnu ikke modtaget. Et forslag til økonomi kunne ikke godkendes. Der er meget rod i organiseringen. Erik er ved at have fået nok af DGI's behandling af de små forbund, som ikke får en positiv opbakning. Landsstævnet: Aktivitetsprogram modtaget.</p>	<p>EP / RS</p>
7	<p>AJ ønsker at trække sig som referent pga sygdom. Der skal vælges en ny.</p>	<p>JO erstatter fortsat Aase indtil hun vender tilbage.</p>	<p>CJ</p>
8	<p>Evaluering af turneringerne.</p>	<p>Enkeltmands: 38 deltagere i Vorbasse. God afvikling. Bruger man kampnumre bør der ikke udsendes/laves fordelingsnøgle – det forvirrer bare. Par: God afvikling. Måske nemmere at afvikle parturn. På en dag (evt. med indled. Kampe) i stedet for over 3 uger. Tages op på formandsmøde og vores eget årsmøde. Hold: Der var flere mangler i samarbejde med den arrangerende klub. Det er overflødigt med 5 personer til at samle resultater ind. Forespørgsel fra Vesterhede om brug af reserve til DM – godkendes ikke, da han har spillet holdturnering i anden klub. Strandstævne: Vi booker stranden samme uge næste år.</p>	<p>EP TA CJ</p>

9	Op/nedrykning i rækkerne + afbud til landsdelsfinale.	Ønske om at alle puljevindere/-tabere skal rykke op/ned (som tidl.) i stedet for kun én fra hvert niveau. Tages op på formandsmødet og vores eget årsmøde. Afbud til landsdelsfinaler: Tages op efter ovenstående er afklaret.	<i>KL</i>
10	Spillestart – tidspunkt. (Turneringerne starter nu 18.30)	Vi fastholder kl. 18.30.	<i>KL</i>
11	Evt.	DGI Sydvests bestyrelse indbyder os til temaaften 24/9. kl 17.30-20 på deres ny bopæl Sportium, Varde.	<i>Alle</i>
12	Punkter, dato og valg af ordstyrer til næste møde.	9.10.24 zoommøde. Ordstyrer EP. Punkter ?	<i>RS</i>